



新加坡华乐团呈献
SINGAPORE CHINESE ORCHESTRA PRESENTS

《欢庆》合奏
Celebrations Orchestra

Conductor 指挥
Hu Bing Xu Singapore Chinese Orchestra Music Director cum Principal Conductor
胡炳旭 新加坡华乐团音乐总监兼首席指挥

《鹿回头传奇》小提琴协奏曲 独奏:翁楷凌
The Legend of Lu Hui Tou Violin Concerto Soloist: Yong Kai Lin

Date 日期
9 April 2000 (Sunday) 2000年4月9日(星期日)
Time 时间
7.30pm 晚上七时卅分
Venue 地点
Victoria Concert Hall 维多利亚音乐厅

《中国畅想曲第三号》本地首演 萨克司与乐队 独奏:唐小平
Chinese Rhapsody No 3 Local Premiere Saxophone and Orchestra Soloist: Tang Xiao Ping

Tickets 票价
\$20, \$16, \$12 & \$8 (Students, full-time NS men and senior citizens aged 60 and above are entitled to purchase concession tickets priced at \$16, \$13, \$10 & \$7. OCBC Arts Cardmembers and NTUC Club/Link Card members are entitled to a 10% discount.)
20元、16元、12元及8元(学生、全职国民服役人员与年龄六十岁及以上的乐龄人士购票时可获优惠价:16元、13元、10元及7元。OCBC艺术卡持有者及职总会员卡/联卡会员购票时可享受10%折扣。)
Tickets are available at all SISTIC outlets. 音乐会门票已在各 SISTIC 电脑售票处出售。

《黄河》钢琴协奏曲 独奏:林慧娟
Yellow River Piano Concerto Soloist: Lin Hui Juan

Enquiries & Bookings 查询与订票
348 5555 (SISTIC Hotline 电话热线)
440 6784 (SISTIC Facsimile 传真热线)
www.sistic.com.sg (SISTIC Website 网址)

《梆笛协奏曲》笛子与乐队 独奏:朱文昌
Concerto for Bangdi Dizi and Orchestra Soloist: Choo Boon Chong

Ticket Order Form is also obtainable from SCO Website: www.sco-music.org.sg
新加坡华乐团网页(网址: www.sco-music.org.sg) 也附有订票表格

《龙舞》首演 第一民族管弦乐狂想曲
Dragon Dance Premiere The First Orchestra Rhapsody

SISTIC Outlets: Alliance Francaise • Cold Storage Jelita • Ginza Plaza • Junction 8 • Lot 1 Shoppers Mall • Parco Bugis Junction • Raffles City Shopping Centre • Scotts Shopping Centre • Singapore Indoor Stadium Box Office • Specialists' Shopping Centre • Takashimaya Departmental Store • Victoria Concert Hall Box Office • Wisma Atria Shopping Centre



Supported by
Passion 99.5 FM

精英集锦

新世纪系列(2)

A Fusion of Music - East Meets West Rendezvous

一场中西汇集、别开生面的音乐会，发掘本国演奏精英及创作，千万别错过哦！
Do not miss this "East Meets West" concert, special presentation brought to you by the Singapore Chinese Orchestra!

